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Από το υπ’ αριθ. 9/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 249/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση χορήγησης αδειών άσκησης υπαίθριου 
εμπορίου. 

 
       Σήμερα 2 Απριλίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης Απόντες Πρόεδροι 
5. Π. Παυλίδης   Τοπικών Συμβουλίων 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Χ. 
Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 240/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 241/2007 
απόφασης αποχώρησε οι κ. Α. Δελαβερίδης. 

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 243/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 246/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μιχαηλίδης, Ν. Μωυσιάδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 248/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Ν. 
Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 250/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 253/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 28-3-2007 εισηγητικό σημείωμα του 
Αντιδημάρχου Γεωργίου Μιχαηλίδη, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με το άρθρο 1 παρ. 6 του Ν. 3377/2005 περί υπαιθρίου εμπορίου οι 
Δήμοι και Κοινότητες με αποφάσεις των συμβουλίων τους, οριοθετούν 
συγκεκριμένους χώρους στους οποίους καθορίζουν αριθμό ομαδικών ή μεμονωμένων 
θέσεων, που παραχωρούν για την άσκηση υπαίθριων στάσιμων εμπορικών 
δραστηριοτήτων. 

Η χορήγηση αδειών για το υπαίθριο εμπόριο γίνεται από το Δημοτικό 
Συμβούλιο ύστερα από την γνωμοδότηση της επιτροπής του άρθρου 1 του Ν. 
3377/2005. 

Με αίτησή τους προς τον Δήμο οι α) Η Κων/νίδου Τερέζα ζητά την μόνιμη 
αναπλήρωση του συζύγου της Κωνσταντινίδη Παναγιώτη στην ήδη προϋπάρχουσα 
άδεια Καντίνας λόγω σοβαρού προβλήματος της υγείας του. 

β) Η Τουπεξή Ελισσάβετ ζητά την άδεια εγκατάστασης καντίνας σε ιδιωτικό 
χώρο ιδιοκτησίας Σοφιανόπουλου Αντώνιου (φανοποιείο) επί της Ν.Π.Ο. Βέροιας - 
Νάουσας απέναντι από τον Μαρινόπουλο. 

γ) Ο Χατζηλάμπρου Απόστολος ζητά την άδεια εγκατάστασης καντίνας σε 
ιδιωτικό χώρο, στην περιοχή Μαυροδενδρίου, πριν τα μάρμαρα Σιδηρόπουλου πίσω 
από την εφορία. 

δ) Οι Ιωαννίδου Ευθυμία και Γιώτα Μαρία ζητούν την άδεια πώλησης 
καλαμποκιών σε μικρούς πάγκους στην οδό Ανοίξεως στο Πάρκο Ελιάς (δίπλα από 
τους Αγ. Αναργύρους και άγαλμα Βικέλα αντίστοιχα) για την θερινή περίοδο 2007. 

Η παραπάνω επιτροπή γνωμοδοτεί θετικά για τους αιτούντες. 
Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 

αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Πόσες άδειες κε Μιχαηλίδη, είναι αυτή τη στιγμή σε ισχύ για 
το σταθερό εμπόριο; Πότε έγιναν οι αιτήσεις των ενδιαφερομένων; Σε ποια 
κατηγορία απ΄ αυτούς που δικαιούνται τις άδειες, είναι οι ενδιαφερόμενοι; Γιατί δεν 
έγινε  η λήψη της απόφασης μέχρι τις 28 Φεβρουαρίου, όπως προβλέπεται από το 
νόμο; 

Μιχαηλίδης: Θα σας απαντήσω σύμφωνα με τα στοιχεία που έχω μαζί μου 
γιατί ορισμένα δεν τα έχω και θα σας τα δώσω την επόμενη φορά. Οι αιτήσεις των 
ενδιαφερομένων έγιναν από τον Γενάρη και μια τον Φλεβάρη. Η επιτροπή 
συνεδρίασε τη συγκεκριμένη ημερομηνία επειδή δυστυχώς κάποιες εμπλεκόμενες 
υπηρεσίες δεν είχαν ορίσει ακόμη ούτε τους εκπροσώπους τους όπως σωματεία 
τυφλών και αναπήρων από την Αθήνα ή ομοσπονδίες εμπορίων. Η υπηρεσία είχε 
ενοχλήσει πολλές φορές αυτούς τους που έλεγαν ότι δεν θα αποστείλουν έγγραφο κι 
έτσι το τρενάραμε όσο μπορούσαμε μέχρι να έχουμε κάποια απάντηση. Απάντηση 
είχαμε μόνο από τους εμπλεκόμενους τοπικούς φορείς.  

Γιαννουλάκης: Σε ποια κατηγορία ανήκουν; Είναι πολύτεκνοι; Είναι με 
ειδικές ανάγκες; 

Μιχαηλίδης: Σε καμία κατηγορία απ΄ αυτές, απλά έχουν πολύ χαμηλό 
εισόδημα. Το πρώτο θέμα που συζητάμε δεν είναι καινούργια άδεια αλλά μόνιμη 
αναπλήρωσης άδειας του συζύγου της, που λόγω ασθενείας δεν μπορεί να εργασθεί. 
Οι άλλες δύο είναι λόγω χαμηλού εισοδήματος. Στην υπηρεσία δεν υπήρχαν άλλες 
αιτήσεις. 

Γιαννουλάκης: Αν κάποιος έκανε αίτηση μετά τις 31 Ιανουαρίου είναι 
εκπρόθεσμος. Ο νόμος προβλέπει ότι οι αιτήσεις υποβάλλονται μέχρι 31 Ιανουαρίου 
και η αρμόδια επιτροπή είναι υποχρεωμένη μέχρι τέλος Φεβρουαρίου να πάρει 



απόφαση. Εγώ δεν θέλω να μη δοθούν οι άδειες στους ανθρώπους αλλά αν κάποιος 
κάνει προσφυγή, αυτή τη στιγμή οι άνθρωποι κινδυνεύουν από την ολιγωρία, την 
αμέλεια, εφόσον δεν έστειλαν εκπροσώπους απ΄ αυτούς που ζητήσατε και υπήρχε 
έγγραφο θα μπορούσε να συνεδριάσει η επιτροπή με τα μέλη που δηλώθηκαν και 
είναι ορισμένα από το δημοτικό συμβούλιο. 

Μιχαηλίδης: Ολες οι αιτήσεις των ενδιαφερομένων έγιναν στο προβλεπόμενο 
διάστημα και καμία δεν έγινε εκπρόθεσμα. Αυτά τα στοιχεία θα σας τα δώσω την 
επόμενη φορά. Ολες είναι στον Δεκέμβριο του 2006 και Ιανουάριο του 2007. Τον 
Φεβρουάριο έγινε η αίτηση της Κωνσταντινίδου, που όμως ζητά μόνιμη αναπλήρωση 
της υπάρχουσας άδειας του συζύγου της, ο οποίος για λόγους υγείας δεν μπορεί να 
εργασθεί. 

Γιαννουλάκης: Να συμπληρώσω ότι στα εισηγητικά σημειώματα θα πρέπει να 
υπάρχουν και οι αιτήσεις. Προηγουμένως κάποιος είπε ότι υπάρχουν αλλά σ΄ αυτό το 
θέμα δεν υπήρχαν. 

Μιχαηλίδης: Την επόμενη φορά θα σας δώσω όλα τα στοιχεία που δεν σας 
έδωσα σήμερα. Σας διαβεβαιώνω όμως ότι τα πράγματα είναι όπως σας τα είπα. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 28-4-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Γ. Μιχαηλίδη. 
2.- Τις εμπρόθεσμες αιτήσεις των Τ. Κωνσταντινίδου, Ε. Τουπεξή, Α. 
Χατζηλάμπρου, Ε. Ιωαννίδου, Μ. Γιώτα. 
3.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν κατά τη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 1 παρ. 6 του Ν. 3377/2005. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη χορήγηση των παρακάτω αδειών άσκησης υπαίθριων εμπορικών 
δραστηριοτήτων, ως εξής: 
1.- Στην Τερέζα Κωνσταντινίδου, άδεια λειτουργίας καντίνας σε ιδιωτικό χώρο στην 
οδό Βελερεφόντη 2 (μόνιμη αναπλήρωση της άδειας λειτουργίας καντίνας του 
συζύγου της λόγω σοβαρού προβλήματος υγείας). 
2.- Στην Ελισάβετ Τουπεξή, άδεια λειτουργίας καντίνας σε ιδιωτικό χώρο 
(φανοποιείο Σοφιανόπουλου) απέναντι από το σούπερ μάρκετ Μαρινόπουλου. 
3.- Στον Απόστολο Χατζηλάμπρου, άδεια εγκατάστασης καντίνας στην περιοχή 
Μαυροδενδρίου (όπισθεν κτιρίου Δ.Ο.Υ. πριν από τα μάρμαρα Σιδηρόπουλου). 
4.- Στην Ευθυμία Ιωαννίδου, άδεια πώλησης καλαμποκιών σε πάγκο, στο πάρκο της 
Εληάς, πλησίον Ι.Ν. Αγ. Αναργύρων, κατά τη θερινή περίοδο έτους 2007. 
5.- Στην Μαρία Γιώτα, άδεια πώλησης καλαμποκιών σε πάγκο, στο πάρκο της Εληάς, 
πλησίον αδριάντα Δημητρίου Βικέλα, κατά τη θερινή περίοδο έτους 2007. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  249/ 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-4-2007 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


